8天7晚北京·古北水镇·承德







吉隆坡 ナ 北京

机上用餐/午/晚餐

准4★智选假日酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合,乘搭航班飞往【北京】。【天安门 广场】— 这里有天安门城楼、人民大会堂、国家博物馆、 人民英雄纪念碑、雄伟壮观。参观故宫【太和殿、中和殿、 保和殿、乾清宫、坤宁宫、御花园】— 明清两代的皇宫, 世界现存规模最大、最完整的宫殿型建築; 世界著名的古 代文化艺术博物馆,很多文物是无价国宝;亦是联合国世 界文化遗产。【王府井大街】,观看【**杂技表演】

早1午1晚餐

准4★智选假日酒店或同级

参观【万里长城·居庸关】— 世界七大奇迹之一,沿线上 有名的古关城,国家4A级景区。外观奥运场馆【鸟巢】 【水立方】。前往【钟鼓楼】游览【什刹海风景区】【烟袋 斜街】【鼓楼东大街】—网红打卡地。

北京

早1午1晚餐

准4★智选假日酒店或同级

【天坛公园-圜丘坛、回音壁、祈年殿】游览古代皇帝的 祭坛建筑群;【前门大街】北京著名的商业街;外观【正 阳门箭楼】;游览【**北京坊】【星巴克旗航店】【Page One图书馆】; 打卡网红文艺胡同—【**杨梅竹斜街】

第四天

北京

早1午餐1-

准4★智选假日酒店或同级

【颐和园】—清朝皇家行宫和大型园林,

以人工建筑与自然山水巧妙结合的造园手法著称于世。打 卡网红圣地【北京首钢园】;【滑雪大跳台】—网红打卡最 佳拍照地;在【合生汇】自由购物;【21街区】享受美食; 车游【**长安街夜景】

┃北京 📟 古北水镇 第五天

早1午餐1--

古北水镇大酒店(景区外、非周五、六、节假日、暑假入住) 【北海公园】** 富有浓厚的幻想意境色彩;前往【古北 水镇】游览【司马小烧酒坊】【永顺染坊】【杨无敌祠】 【八旗会馆】; 漫步【水镇夜景】; 【长城水舞灯光秀】— 体验三维立体环绕声的视听盛宴;观赏【无人机孔明灯表 演】(视天气而定);【古北水镇小吃街】吃喝玩乐。

| 古北水镇 📟 承德

早1午1晚餐

准4★ 丽枫酒店或蓝海酒店或同级

【普宁寺】—世界上最大的金漆木雕千手千眼观音;外观 【馨锤峰】以造型奇特闻名,就像一根棒槌一样树立山 中;游览【康熙大街夜市】承德最大且最热闹的夜市。

第七天 |承德 📟 北京

早1午1晚餐

准5★ 潮白河喜来登酒店或同级

【双塔山】(不含缆车往返 RMB50/人) 1300多年以前,契 丹人在双塔峰顶建造了两座古塔, 至今双塔的建筑依然是 一个迷。

第八天 |北京 ナ 吉隆坡

早/午餐/机上用餐

自由活动;午餐后前往北京送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

指定项目

精彩杂技表演 + 杨梅竹斜街 (网红文艺胡同) +车游长安街夜景+ 北京坊 + 北海公园

收费 (人民币) 每人 450 元

Departure Date 出发日期 Remarks 备注 Flight Details 航班资料 Tour Fare 团费

然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。 所有团友务必要随团游览指定的购物站并参观,没兴趣的客人可以抱着观光为主的心态并耐心等候,以免发生冲突。 Tour Code: 8CBCG (Updated: 01-MAR-2024)



(OUTBOUND)

▶神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

7 03-21430288 🕒 016-5500590/529



康泰旅行社(马)有眼公司(97581-1) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **1** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

🔾 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

8D6N BEIJING · GUBEI WATERTOWN · CHENGDE





DAY 1

Kuala Lumpur → Beijing

иов

A★ Holiday Inn Express Beijing or Similar Assemble at KLIA for your flight to Beijing. Visit Tiananmen Square — There are Tiananmen Gate Tower, Great Hall of the People, Chairman Mao Memorial Hall, National Museum, and the People's Heroes Monument. Visit the Palace Museum (Taihe Hall, Zhonghe Hall, Baohe Hall, Qianqing Palace, Kunning Palace, Imperial Garden) — The imperial palaces of the Ming and Qing dynasties, the largest and most complete palace building in the world. It is the world-renowned ancient culture and art museum, with many priceless national treasures. UNESCO World Cultural Heritage Site. Wangfujing Street for shopping time.Enjoy Acrobatic Show***

DAY 2

Beijing

B/L/D

4★ Holiday Inn Express Beijing or Similar Visit the Great Wall · Juyong Pass — One of the 7 Wonders of the World. There is the famous Guguan City along the route,

of the World. There is the famous Guguan City along the route, and is a national 4A-level scenic spot. View the Olympic venues Bird's Nest, Water Cube. Transfer to Bell and Drum Tower; visit Shichahai Scenic Area, Yandai Xiejie, Drum Tower East Street - a famous check in spot.

DAY 3

Beijing

B/L/D

4★ Holiday Inn Express Beijing or Similar
Temple of Heaven Park - Circular Mound Altar, Echo Wall,
Hall of Prayer for Good Harvests - the altar complex of
ancient emperors; Qianmen Street Beijing's famous
commercial street; appearance Zhengyangmen Arrow Tower;
visit Beijing Square**, Starbucks Flagship Store, Page One
Library; check in famous literary alley—Yangmeizhu Xiejie**

DAY 4

Beijing

B/L/-

4★ Holiday Inn Express Beijing or Similar

Summer Palace - large gardens of the Qing Dynasty are worldfamous for their gardening techniques that skillfully combine artificial buildings with natural landscapes. Check-in spot - Beijing Shougang Park; Ski Jumping Platform - the best photo spot to check-in. Free shopping at Hopson Hui; enjoy delicious food at 21 Street; enjoy car tour Night View of Chang'an Street (self expenses)

DAY 5

Beijing 📟 Gubei Watertown

B/I/-

Gubei Watertown

Gubei Zhiguang Hot Spring Holiday Hotel or Similar (outside the scenic area, not available on Fridays, Saturdays, holidays and summer vacations)

Beihai Park ** rich in fantasy and artistic conception; Gubei Water Town to visit Sima Small Shaoxing Factory, Yongshun Dyeing House, Yang Wudi Temple, Eight Flags Guild Hall; stroll at Water Town Night View; Great Wall Water Dance Light Show - Experience 3D surround sound Audio-visual feast; watch Drone Kongming Lantern Show (depending on the weather); have fun at Gubei Water Town Snack Street.

DAY 6

Gubei Watertown 📟 Chengde

B/L/D

Puning Temple - the world's largest gold-lacquered wood carving of the Thousand-Handed and Thousand-Eyed Guanyin; the appearance of Xinchui Peak is famous for its peculiar shape, standing like a mallet in the mountain; visit Kangxi Street Night Market, the largest and busiest in Chengde night market.

DAY 7

Chengde 📟 Beijing

B/L/D

5★ Sheraton Chaobai River or Similar

Shuangta Mountain (Excluded cable car round trip RMB50/person) More than 1,300 years ago, the Khitan people built two ancient pagodas on the top of the Twin Pagodas. The construction of the Twin Pagodas is still a mystery.

DAY 8

Beijing + Kuala Lumpur

B/L/MOB

Free activities. After lunch transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

Compulsory

Wonderful acrobatic performance + Yangmei and Bamboo Street (famous literary alley) + Night view of Chang'an Street + Beijing Square + Beihai Park

Fee (Renminbi)
RMB450 Per Pax

Tour Code: 8CBCG (Updated: 01-MAR-2024)

 Departure Date 出发日期
 Flight Details 航班资料
 Tour Fare 团费
 Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

As a group, all members are required to visit the designated shopping stations together. Those who are not interested, kindly be patient and based on the mindset of sightseeing, in order to avoid any conflicts. If you do not enter the station, tour fee might be increased.



(OUTBOUND)

神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD(203165-T)

☎ 03-21430288 **᠑** 016-5500590/529



原**赤旅行社**(马)有限公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD ☎03-2148 8448 ❷ 016-5500578

🗣 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.